
禱告會
Prayer Meeting



請往前坐
來敬拜我們的神

Please fill the seats in the front first
Prepare to Worship our God



禱告事項
Prayer Requests



然而，人未曾信他，怎能求他呢？未曾聽見他，怎能信他呢？沒有傳道的，怎能聽見呢？若沒有奉差遣，怎能傳道呢？如經上所記，
『報福音傳喜信的人，他們的腳蹤何等佳美。』羅馬書10:14-15 

要擴張你帳幕之地，張大你居所的幔子，不要限制；要放長你的繩子，堅固你的橛子。
Enlarge the place of your tent,and let the curtains of your habitations be stretched out;

do not hold back; lengthen your cordsand strengthen your stakes.

以賽亞書 Isaiah 54:2

為 “耶穌在校區”事工禱告

求神祝褔 4C 推動台灣各校區學生福音事工，
興起教會牧者、老師參與校園福音事工，

並供應事工所需的經費；
爲各個校區新一學期的新生及福音工作禱告，

祝福學生能打開心門接受福音。
Pray for the ‘Jesus at Campus’ ministry. Ask God to bless 4C churches in promoting

student gospel work across campuses in Taiwan, raising pastors and teachers to join, 

and providing needed resources. Pray for the new semester, new students, 

and campus gospel efforts, that hearts may be opened to receive gospel.



然而，人未曾信他，怎能求他呢？未曾聽見他，怎能信他呢？沒有傳道的，怎能聽見呢？若沒有奉差遣，怎能傳道呢？如經上所記，
『報福音傳喜信的人，他們的腳蹤何等佳美。』羅馬書10:14-15 

主人說：『好，你這又良善又忠心的僕人，你在不多的事上有忠心，
我要把許多事派你管理；可以進來享受你主人的快樂。』

His master said to him, Well done, good and faithful servant. You have been faithful over a little; 

I will set you over much. Enter into the joy of your master.

馬太福音 Matthew 25:21

為 2025核心價值僕人領袖，有忠心有謙卑禱告

求神帶領我們在大小事上忠心為主而做，
也願意效法耶穌虛己謙卑，服事眾人。

Pray for the 2025 core value of “Servant Leadership with Faithfulness 

and Humility” will be lived out。 Pray that God will lead us to be faithful 

in all matters, doing everything for Him. Pray we are willing to follow 

Jesus' example of humility and selflessness in serving others.







上週經文 Last Week Scripture

約翰福音 John 1 : 14 

道成了肉身，住在我們中間，
充充滿滿地有恩典有真理。
我們也見過他的榮光，正是父獨生子的榮光。

Now the Word became flesh and took up residence among us. 

We saw his glory—the glory of the one and only, 

full of grace and truth, who came from the Father. 



讀經＆信息
Scripture & Message



哥林多前書 1 Corinthians 12:12-31

12:12 就如身子是一個，卻有許多肢體；而且肢體雖多，仍是一
個身子；基督也是這樣。12:13 我們不拘是猶太人，是希臘人，
是為奴的，是自主的，都從一位(聖)靈受洗，成了一個身體，飲
於一位(聖)靈。12:14 身子原不是一個肢體，乃是許多肢體。
12:15 設若腳說：「我不是手，所以不屬乎身子，」它不能因此
就不屬乎身子。12 For just as the body is one and yet has many members, 

and all the members of the body—though many—are one body, so too is Christ. 13 

For in one Spirit we were all baptized into one body. Whether Jews or Greeks or 

slaves or free, we were all made to drink of the one Spirit. 14 For in fact the body is 

not a single member, but many. 15 If the foot says, “Since I am not a hand, I am not 

part of the body,” it does not lose its membership in the body because of that. 



哥林多前書 1 Corinthians 12:12-31

12:16 設若耳說：「我不是眼，所以不屬乎身子，」它也不能
因此就不屬乎身子。12:17 若全身是眼，從哪裏聽聲呢？若全
身是耳，從哪裏聞味呢？12:18 但如今，神隨自己的意思把肢
體俱各安排在身上了。12:19 若都是一個肢體，身子在哪裏
呢？12:20 但如今肢體是多的，身子卻是一個。16 And if the ear 

says, “Since I am not an eye, I am not part of the body,” it does not lose its 

membership in the body because of that. 17 If the whole body were an eye, what 

part would do the hearing? If the whole were an ear, what part would exercise 

the sense of smell? 18 But as a matter of fact, God has placed each of the 

members in the body just as He decided. 19 If they were all the same member, 

where would the body be? 20 So now there are many members, but one body. 



哥林多前書 1 Corinthians 12:12-31

12:21 眼不能對手說：「我用不着你。」頭也不能對腳說：「我用
不着你。」12:22 不但如此，身上肢體人以為軟弱的，更是不可少
的。12:23 身上肢體，我們看為不體面的，越發給它加上體面；不
俊美的，越發得着俊美。12:24 我們俊美的肢體，自然用不着裝
飾；但 神配搭這身子，把加倍的體面給那有缺欠的肢體，12:25 

免得身上分門別類，總要肢體彼此相顧。21 The eye cannot say to the 

hand, “I do not need you,” nor in turn can the head say to the foot, “I do not need you.” 

22 On the contrary, those members that seem to be weaker are essential, 23 and those 

members we consider less honorable we clothe with greater honor, and our 

unpresentable members are clothed with dignity, 24 but our presentable members do 

not need this. Instead, God has blended together the body, giving greater honor to the 

lesser member, 25 so that there may be no division in the body, but the members may 

have mutual concern for one another.



哥林多前書 1 Corinthians 12:12-31

12:26 若一個肢體受苦，所有的肢體就一同受苦；若一個肢體
得榮耀，所有的肢體就一同快樂。12:27 你們就是基督的身
子，並且各自作肢體。12:28 神在教會所設立的：第一是使
徒，第二是先知，第三是教師，其次是行異能的，再次是得恩
賜醫病的，幫助人的，治理事的，說方言的。
26 If one member suffers, everyone suffers with it. If a member is honored, 

all rejoice with it. 27 Now you are Christ’s body, and each of you is a 

member of it. 28 And God has placed in the church first apostles, second 

prophets, third teachers, then miracles, gifts of healing, helps, gifts of 

leadership, different kinds of tongues. 



哥林多前書 1 Corinthians 12:12-31

12:29 豈都是使徒嗎？豈都是先知嗎？豈都是教師嗎？豈都是
行異能的嗎？12:30 豈都是得恩賜醫病的嗎？豈都是說方言的
嗎？豈都是翻方言的嗎？12:31 你們要切切地求那更大的恩
賜。我現今把最妙的道指示你們。
29 Not all are apostles, are they? Not all are prophets, are they? Not all are 

teachers, are they? Not all perform miracles, do they? 30 Not all have gifts of 

healing, do they? Not all speak in tongues, do they? Not all interpret, do 

they? 31 But you should be eager for the greater gifts. And now I will show 

you a way that is beyond comparison.



張宗培牧師 
PASTOR WILSON

被氣息連結的人
The People Joined by Breath
哥林多前書 1 Corinthians 12:12-31



回應
Response



本週經文 This Week Scripture

哥林多前書 1 Corinthians 12 : 13 

我們不拘是猶太人，是希臘人，
是為奴的，是自主的，都從一位(聖)靈受洗，
成了一個身體，飲於一位(聖)靈。

For in one Spirit we were all baptized into one body. 

Whether Jews or Greeks or slaves or free, 

we were all made to drink of the one Spirit. 



宣教士(瑞麟、麗恩)代禱信 PRAY FOR MISSIONARIES
感謝神，這個月瑞麟和麗恩都完成了第二次的語言測驗，我們都達到了中高級的程度，
也謝謝大家一直以來為我們語言學習的紀念和代禱。

我們已經開始離開肯亞的準備，11月會陸續前往馬來西亞和新加坡，除了探望麗恩爸爸
在馬來西亞的家人外，還有到教會的分享，求主幫助我們能跟彼此有好的交通。

10月底團隊會前往Garissa區域進行一週的探訪，該區主要是穆斯林群體，此行程
會是團隊上的兩位姊妹前往，會與該區域的宣教士接洽，求主保守行程平安以及有好的收穫。

請繼續為我們未信主的家人禱告，求主開恩憐憫，讓他們有機會聽聞福音，相信得救禱告。

We thank God that this month both Ray and Lynn have completed their second language proficiency tests. We have both reached 

the Upper-Intermediate level, and we’re truly grateful for everyone’s continual prayers and support for our language learning 

journey.

We have also begun preparing to leave Kenya. In November, we will be traveling to Malaysia and Singapore. Besides visiting 

Lynn’s family in Malaysia, we will also have opportunities to share at several churches. Please pray that the Lord will bless our 

time together with meaningful fellowship and encouragement.

At the end of October, our team will travel to the Garissa region for a one-week visit. This area is primarily a Muslim community. 

Two sisters from our team will be joining this trip to connect with missionaries serving in that region. Please pray for safety,

fruitful connections, and that the Lord’s work will be accomplished through this visit.

Please continue to pray for our family members who have not yet believed in Christ — that the Lord would show mercy, open their 

hearts to the gospel, and lead them to salvation.



2025.10.19



【奉獻詞 Dedication】

我們願將我們的孩子 _________ 奉獻給主，使他終生屬主，
並以身作則，帶領他終生為主而活，行在主的真理道路中，
成全神在他身上的呼召和應許。

I/We dedicate my/our child ________ to the Lord, thereby he/she may 

belong to the Lord, live for Him, walk in His truth, and fulfill the calling 

and promises that God has for him/her.

Child Dedication



蘇原群 & 陳怡安

蘇信樂



古明弘 & 武光會

古晨玉、古力江



家裡的事
Announcements



愛宴服事 Luncheon service

餐點就位
11:30

善後清潔
12:40

10/19 
第3週 

10/26 
第4週 

社青猶獅
J 個小家
新心望旺

長青 Ichthus



信仰連連看
12:10PM, 教職員室信

仰
生
活

張宗培牧師 PASTOR WILSON

FAITH ALIVE

羅馬書



余愛天傳道 MINISTER SKYE

無法逃避的愛與呼召
約拿書 1:1-17

下週 10/26

預告 Preview



信仰連連看 12:10PM, 教職員室信
仰
生
活

陳德堅 JACKY CHEN

如何
善用AI

來展開工作、
人生與神的國？

10/26 預告Preview









10/25 聖靈更新之夜





第一次來嗎？FIRST TIME HERE?

期待更多認識你，歡迎填寫新家人表單→

邀請大家去認識 1 位叫不出名字的 弟兄姊妹 或 朋友
請樓上的弟兄姊妹下樓來，大家一起來歡迎新朋友

我用主的愛真誠來愛你(x2)

With the love of God, I love you genuinely(x2)

因我見你裡面有王的榮美
Because in you, I see the glory of God

我用主的愛真誠來愛你
With the love of God, I love you genuinely



願耶和華賜福給你

願耶和華賜福給你

願耶和華永遠保護你

願耶和華祂的臉光照你

願耶和華賜你平安

願在主裡相會再相會

願在主裡相會再相會

願主的愛永遠在你心懷

願神永遠祝福你們
The Lord bless you and keep you; the Lord make his face shine on you 

and be gracious to you; the Lord turn his face toward you and give you peace.



祝福 & 謝飯禱告
Benediction
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